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Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 14, ktoré sa konalo  

dňa 24.  júna 2021 
 

Prítomní:        

Stanislav Kubaský  - starosta obce 

Marián Cvaniga 

Miroslav Čuba 

Ing. Ján Fridman 

Mgr. Henrich Barilla 

Ing. Mária Ilenčíková 

Martin Mišianik 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová          -   zapisovateľka 

 Ing. Anna Sedláková         -  ekonóm obce 

 Bc. Miroslava Kulachová   - dane a poplatky 

 Martina Štrbková 

 

Ospravedlnení: poslanci Matúš Cvaniga a Ján Gorka,  

  kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách. 

4. Dodatok č. 1/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2007 o niektorých 

podmienkach držania psov na území Obce Šuňava. 

5. Majetkové prevody nehnuteľného majetku obce – žiadosť o zámenu pozemku p. 

Martina Mišianika, bytom Mieru 621/43, Šuňava. 

6. Majetkové prevody nehnuteľného majetku obce – žiadosť o odpredaj pozemku 

Pozemkovému spoločenstvu Urbár Vyšná Šuňava.  

7. Informácia k vyhodnoteniu cenových ponúk na merače rýchlosti v obci. 

8. Zmluva o dielo so zhotoviteľom Dodatku č. 2 k Územnému plánu obce Šuňava. 

9. Informácia o nákladoch na terénne úpravy a spevnenie druhej polovice miestnej 

komunikácie ul. Tatranská. 

10. Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Šuňava  Občianskemu združeniu ŠUMIHÁJ. 

11. Informácia o podaní žiadosti na podporu zamestnania pracovníkov zo zoznamu 

dlhodobo nezamestnaných cez Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny, § 54 zákona 

o službách zamestnanosti. 

12. Interpelácie poslancov. 

13. Rôzne. 

14. Diskusia. 

15. Záver. 
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Úvod 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo podľa harmonogramu rokovaní. 

Prítomní boli šiesti poslanci podľa prezenčnej listiny. Taktiež boli prítomní niektorí 

zamestnanci obce a jeden občan. 

Zasadanie otvoril starosta obce o 17,00 hodine v zasadacej miestnosti obecného úradu.  

BOD č. 1 

 

Starosta obce Stanislav Kubaský v úvode všetkých prítomných privítal. Predniesol 

návrh programu rokovania OZ. Poslanci k programu nemali námietky a s programom súhlasili 

všetci prítomní poslanci.    

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Po úvode starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov zápisnice  - Miroslava Čubu a Ing. Máriu Ilenčíkovú. Poslanci následne 

hlasovali za návrhovú komisiu v zložení Martin Mišianik a Marián Cvaniga. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Miroslav Čuba, Ing. Mária Ilenčíková 

B: volí 

návrhovú komisie v zložení: Martin Mišianik, Marián Cvaniga                              

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 171/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách 

 
V tomto bode sa poslanci venovali Správe hlavnej kontrolórky obce o vykonaných 

kontrolách. Správu predniesla za hlavnú kontrolórku pracovníčka obce Ing. A. Vilimová. 

Správa bola súčasťou rokovacieho materiálu, ktorý poslanci obdržali.  

V rozprave k tomuto bodu neboli príspevky, poslanci následne hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Správu o vykonaných kontrolách hlavného kontrolóra obce Šuňava 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 172/2021 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  



4 

 

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 172/2021 bolo schválené. 

 

BOD č.  4 Dodatok č. 1/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2007 o niektorých 

podmienkach držania psov na území Obce Šuňava 

 

V tomto bode sa poslanci venovali Dodatku č. 1/2021 k VZN č. 1/2007 o niektorých 

podmienkach držania psov na území Obce Šuňava. Tento dodatok predniesla poslancom 

pracovníčka Bc. M. Kulachová. Dodatok upravuje §5 a §7 VZN. Uvedené znenia riešia 

uloženie exkrementov od psov, ktoré patria do komunálneho odpadu a taktiež upresňujú 

riešenie odcudzenia, zničenia alebo stratu evidenčnej známky psa.  

V rozprave k tomuto bodu reagovala poslankyňa Ing. M. Ilenčíková, ktorá sa pýtala, 

čo v prípade voľne sa pohybujúcich psov a ich znečisťovania verejného priestranstva? 

Starosta na to reagoval, že takéto konanie je upravené inou legislatívou (priestupky). 

Ďalšie príspevky k tomuto bodu neboli a teda poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Dodatok č. 1/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2007 o niektorých podmienkach 

držania psov na území Obce Šuňava 

B: uznáša sa 

na Dodatku č. 1/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2007 o niektorých 

podmienkach držania psov na území Obce Šuňava 

Podľa Prílohy č. 1 k Uzneseniu 173/2021 

 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  3/5 väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 173/2021 bolo schválené. 

BOD č. 5 Majetkové prevody nehnuteľného majetku obce – žiadosť o zámenu 
pozemku p. Martina Mišianika, bytom Mieru 621/43, Šuňava 

 

Starosta obce v tomto bode predniesol materiál – Majetkové prevody nehnuteľného 

majetku obce – prípad hodný osobitného zreteľa. Jedná sa o prevod obecného majetku 

v rovnakom režime ako priamy predaj. Žiadateľom je člen obecného zastupiteľstva Martin 

Mišianik, ktorému dal starosta aj slovo. Poslanec hovoril, že má záujem o výmenu obecného 

pozemku v k.ú. Nižná Šuňava, parc. č. 3848/3 o výmere 24 m2. Jedná sa o pozemok tzv. 

starej cesty ul. Mieru. Žiadateľ je vlastníkom susednej parcely 320/2 a zároveň je aj 

vlastníkom stodoly, ktorá je postavená na parc. reg. C 320/1. Ide o pozemok nachádzajúci sa 

medzi miestnou komunikáciou ul. Mieru stará cesta a nová cesta. Tu poznamenal starosta, že 

podľa terajšieho stavu, stará cesta nejde tak ako by mala ísť.  
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 Za uvedený pozemok ponúka žiadateľ výmenu svojho pozemku – parc. č. 733/312 

o výmere 38 m2 – zastavaná plocha a nádvorie, ktorá by mala byť súčasťou miestnej 

komunikácie ul. Tatranská. Za rozdiel (38-24=14 m2), žiadateľ, nepožaduje ďalšiu náhradu, 

len prípravu zmlúv na zámenu.  Starosta na to reagoval, že zámer bol zverejnený na úradnej 

tabuli v zákonom stanovenej lehote, ku ktorému neboli vznesené pripomienky. A schválenie 

si vyžaduje 3/5 súhlas všetkých poslancov OZ. Pripomienky v rozprave neboli, poslanci 

následne hlasovali za návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

žiadosť Martina Mišianika, bytom Mieru 621/34, Šuňava o zámenu pozemku vo vlastníctve 

žiadateľa s pozemkom obce, k.ú. Nižná Šuňava. 

 B:schvaľuje 

zámenu majetku obce na základe žiadosti Martina Mišianika, bytom Mieru 621/34, Šuňava 

podľa dôvodu hodného osobitného zreteľa. Základnými kritériami pri prevode majetku obce 

sa vyžaduje súhlas 3/5 väčšiny všetkých poslancov OZ, prevod nehnuteľného majetku v k.ú. Nižná 

Šuňava. 

Druh majetku: podiel Obce Šuňava, LV č. 1, parc. reg. „E“ č. 3848/3 - orná pôda o výmere 24 

m2, k.ú. Nižná Šuňava 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je zvolený na základe toho, že žiadateľ je vlastníkom 

susednej parcely 320/2 a zároveň je aj vlastníkom stodoly, ktorá je postavená na parc. reg. C 

č. 320/1. Ide o pozemok nachádzajúci sa medzi miestnou komunikáciou ul. Mieru stará cesta 

a nová cesta. Žiadateľ prejavil vôľu parcelu, na ktorej je postavená stodola majetkovoprávne 

usporiadať.  

Žiadateľ ponúka za uvedený pozemok zámenu svojho pozemku v k.ú. Nižná Šuňava, 

parc. KNC č. 733/312 o výmere 38 m2 – zastavaná plocha a nádvorie, ktorá sa stane 

súčasťou miestnej komunikácie ulice Tatranská.  

C: p o v e r u j e  starostu obce 

aby zabezpečil všetky potrebné právne a ekonomické záležitosti súvisiace s prevodom hore 

uvedeného majetku obce. 

 

Hlasovanie 
Za: 5 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

 

Proti: -  

Zdržal sa: 1 M. Mišianik 

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  3/5 väčšina všetkých poslancov  OZ  

Uznesenie č. 174/2021 bolo schválené. 

BOD č. 6 Majetkové prevody nehnuteľného majetku obce – žiadosť o odpredaj 
pozemku Pozemkovému spoločenstvu Urbár Vyšná Šuňava 

   

V tomto bode poslancom predniesol starosta obce materiál – Majetkové prevody 

nehnuteľného majetku obce – prípad hodný osobitného zreteľa. Ide o predaj nehnuteľnosti – 

pozemku parc. č. 302 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 42 m2, k.ú. Vyšná Šuňava a to 

na základe žiadosti Pozemkového spoločenstva Urbár Vyšná Šuňava. Pozemkové 

spoločenstvo bolo prizvané k riešeniu geodetického zamerania obecných pozemkov 

v uvedenej lokalite, kedy sa zistilo, že pozemok pod ich budovou s.č. 1038 je stále vo 

vlastníctve obce. Starosta v tejto súvislosti poslancom vysvetlil, že pozemkové spoločenstvo 
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v roku 2014 požiadalo o odkúpenie pozemkov parc. č. 951/8, 951/9, k.ú. Vyšná Šuňava s tým, 

že malo dôjsť k odkúpeniu pozemku aj pod ich budovou. Zrejme pre formálnu chybu sa 

odpredaj tejto parcely neuskutočnil. Pozemkové spoločenstvo v tej dobe zaplatilo sumu 

3543,30 eur, čo predstavovalo sumu za 279 m2 (bez pozemku parc. č. 302).  

Dôvod hodný osobitného zreteľa je zvolený na základe toho, že žiadateľ už v minulosti 

odkúpil pozemky parc. č. 951/8, 951/9, súčasťou ktorých mal byť aj pozemok pod budovou 

s.č. 1038 vo vlastníctve žiadateľa. Pre formálnu chybu nedošlo k prevodu vlastníctva aj k 

pozemku pod budovou. Žiadateľ v novembri 2014 zaplatil obci sumu 3543,30 eur, kedy 

žiadateľ odkúpil parcely 951/8, 951/9 o celkovej výmere 279 m2. 

Cena na odpredaj: 

V čase kedy žiadateľ odkúpil uvedené parcely, bola kúpna cena stanovená na základe 

Znaleckého posudku č. 24/2013, vyhotovený znalcom Ing. Pavlom Gejdošom dňa 

26.03.2013, ktorý bol vypracovaný na odpredaj pozemku v uvedenej lokalite. Všeobecná 

hodnota pozemku za m2 bola určená na sumu 12,70 eur. Preto je návrh, aby sa cena za m2 

zvolila podľa ceny v roku 2014. 

V rozprave sa k tomu vyjadril poslanec Ing. J. Fridman, ktorý potvrdil, že pozemkové 

spoločenstvo zistilo túto skutočnosť až po tom, ako členovia vedenia boli prizvaní ku 

geodetickému zameraniu obecných pozemkov pre prípad odkúpenia nejakých pozemkov p. 

Sedlákom (to bude predmetom na ďalšom rokovaní, nakoľko p. Sedlák nedoručil 

vypracovaný geometrický plán). K tomu poznamenala aj poslankyňa Ing. M. Ilenčíková, že 

ako bude obec riešiť presah parciel v parc. 951/8. Starosta reagoval, že to sa netýka tohto 

prípadu.  

Starosta ďalej informoval, že zámer na odpredaj bol zverejnený v obci v zákonom stanovenej 

lehote a neboli vznesené žiadne pripomienky.  

Ďalšie otázky k tomuto bodu neboli a poslanci následne hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A:prerokovalo  

žiadosť Pozemkového spoločenstva Urbár Vyšná Šuňava o odpredaj obecného pozemku 

v k.ú. Vyšná Šuňava, parc. č. 302 – zastavaná plocha a nádvorie, 

B:konštatuje, 

že pozemok uvedený v bode C.1 tohto uznesenia nemá pre obec významný podiel, 

C:schvaľuje 

C1: odpredaj majetku obce na základe žiadosti Pozemkového spoločenstva Urbár Vyšná 

Šuňava podľa dôvodu hodného osobitného zreteľa. Základnými kritériami pri prevode 

majetku obce sa vyžaduje súhlas 3/5 väčšiny všetkých poslancov OZ, prevod nehnuteľného majetku 

v k.ú. Vyšná Šuňava. 

 

Druh majetku: podiel Obce Šuňava, LV č. 1, parc. reg. „C“ č. 302 – zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 42 m2 v 1/1, k.ú. Vyšná Šuňava. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je zvolený na základe toho, že žiadateľ už v minulosti 

odkúpil pozemky parc. č. 951/8, 951/9, súčasťou ktorých mal byť aj pozemok pod budovou 

s.č. 1038 vo vlastníctve žiadateľa. Pre formálnu chybu nedošlo k prevodu vlastníctva aj k 

pozemku pod budovou. Žiadateľ v novembri 2014 zaplatil obci sumu 3543,30 eur, kedy 

žiadateľ odkúpil parcely 951/8, 951/9 o celkovej výmere 279 m2. 

 

V čase, kedy žiadateľ odkúpil uvedené parcely, bola kúpna cena stanovená na základe 

Znaleckého posudku č. 24/2013 vyhotovený znalcom Ing. Pavlom Gejdošom dňa 26.03.2013, 
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ktorý bol vypracovaný na odpredaj pozemku v uvedenej lokalite. Všeobecná hodnota pozemku 

za m2 bola určená na sumu 12,70 eur. 

D: p o v e r u j e  starostu obce, 

aby zabezpečil všetky potrebné právne a ekonomické záležitosti súvisiace s prevodom hore 

uvedeného majetku obce. 

 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum : 3/5 väčšina  všetkých poslancov  OZ  

Uznesenie č. 175/2021 bolo schválené. 

BOD č. 7 Informácia k vyhodnoteniu cenových ponúk na merače rýchlosti v obci 

 

 V tomto bode starosta obce Stanislav Kubaský informoval poslancov o uskutočnení 

cenového prieskumu na umiestnenie meračov rýchlosti do vstupov do obce. Jedná sa o tri 

lokality. Prieskum sa uskutočnil priamym oslovením štyroch dodávateľov. Najnižšiu cenu 

ponúkla firma Bellimpex s.r.o., Štúrovo. Cena za 1 merač je 1785 eur s DPH plus 2x solárny 

panel vo výške 348,-- eur s DPH. Umiestnenie by bolo od obce Štrba (napájanie na naše 

verejné osvetlenie), ďalšie umiestnenie od obce Liptovská Teplička (napájanie na solárny 

panel) a vstup od Lučivnej (napájanie cez solárny panel). V nižnej časti je treba premyslieť aj 

umiestnenie pred autobusovou zastávkou, kvôli väčšej bezpečnosti chodcov a čakajúcich na 

zastávke. K uvedenému bodu neboli pripomienky a preto poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o uskutočnení prieskumu trhu na osadenie meračov rýchlosti v obci.  

Merače by sa osadili na troch miestach: vstup do obce od Liptovskej Tepličky, vstup do obce 

od obce Štrba a vstup od obce Lučivná.  

Prieskum trhu sa uskutočnil priamym oslovením uchádzačov, kde najnižšiu ponuku podala 

firma Bellimpex s.r.o., Štúrovo. Cena 1785 eur s DPH za 1 merač + 2x solárny panel v cene 

348 eur s DPH. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 176/2021 bolo schválené.  
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BOD č. 8 Zmluva o dielo so zhotoviteľom Dodatku č. 2 k Územnému plánu obce 
Šuňava 

 

Starosta obce v tomto bode informoval poslancov o podpise zmluvy so zhotoviteľom 

Dodatku č. 2 k Územnému plánu obce Šuňava. Zhotoviteľom grafickej časti a textovej bude 

Ing. arch. Smolec a osoba spôsobilá na územnoplánovacie konanie bude Ing. Vojtaššáková. 

Pani Vojtaššáková bude musieť celý proces konania uskutočniť bez ohľadu na to, či ide 

o jednu zmenu alebo o viac zmien. Preto starosta navrhol poslancom, že ak vedia o nejakých 

drobných zmenách, ktoré by sa ešte mohli zahrnúť do dodatku územného plánu, nech tak 

urobia písomne čo najskôr; najneskôr do septembrového zastupiteľstva, aby sa to mohlo 

prerokovať. V rozprave k tomuto bodu neboli príspevky a poslanci preto hlasovali za návrh 

uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie, 

informáciu o podpise zmluvy o dielo so zhotoviteľom Dodatku k územnoplánovacej 

dokumentácie č. 2.  

Zmluvná cena je 3 500,-- eur bez DPH. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 177/2021 bolo schválené. 

BOD č. 9 Informácia o nákladoch na terénne úpravy a spevnenie druhej polovice 
miestnej komunikácie ul. Tatranská 

 

V tomto bode starosta obce informoval poslancov o priebehu a celkových nákladoch 

pri terénnych úpravách miestnych komunikácií ul. Tatranská a časť ul. Lúčna. 

Terénne úpravy sa urobili na časti ul. Lúčna a to vysypaním frézovaného asfaltu, ktorý 

obec získala od Správy a údržby ciest PSK pri rekonštrukcii cesty medzi Štrbou a Šuňavou.  

Ďalej sa uskutočnili terénne úpravy na ul. Tatranská – v druhej časti k regulačnej 

stanici plynu. Tam sa odstránila ornica, ktorú obec poskytla vlastníkom okolitých pozemkov. 

Ďalej sa tam navozil kameň 06, ktorý bol zhutnený. Následne bol ešte navozený a zhutnený 

spomínaný frézovaný asfalt. Bohužiaľ, nebolo ho až toľko, ako obec plánovala, ale cesta je 

spevnená. Starosta verí, že povrch cesty vydrží aj pri prudších nárazových lejakoch.  

Poslanci v rozprave nemali pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie  

informáciu o terénnych úpravách a spevnení druhej polovice miestnej komunikácie ul. 

Tatranská. Rozplanírované a zhutnené bolo 434,93 t kameňa. Výmera cesty je 1252 m2. 

 

Celkové náklady boli vyčíslené vo výške 10 854,-- eur (odstraňovanie zeminy, výkopové 

práce, dovoz a planírovanie kameňa, 2x valcovanie a rozhŕňanie frézovanej drte). 
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Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 178/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 10 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Šuňava Občianskemu združeniu 
ŠUMIHÁJ 

 

 Starosta obce predniesol poslancom žiadosť o dotáciu od Občianskeho združenia 

Šumiháj. Žiadosť bola doručená 9.6.2021. Starosta po konzultácii aj s ekonómkou obce 

navrhuje dotáciu schváliť ešte na tento rok, pretože združenie aktívne pracuje a čaká ho aj 

viacero podujatí, na ktorých sa chce zúčastniť. Dotáciu OZ požaduje vo výške 4 000 eur 

a bude využitá na Folklórnu a divadelnú sezónu 2021 (cit. zo žiadosti o dotáciu). Prostriedky 

budú využité na kroje a ich súčasti, hudobné nástroje, dopravu, rekvizity a propagačné 

materiály. Žiadosť o dotáciu na rok 2022 podá OZ v zmysle VZN č. 1/2016. 

Pripomienky k tomuto bodu neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce pre Občianske združenie ŠUMIHÁJ, 

B:schvaľuje 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre Občianske združenie ŠUMIHÁJ vo výške 4 000,-- 

eur. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 179/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 11 Informácia o podaní žiadosti na podporu zamestnania pracovníkov zo 
zoznamu dlhodobo nezamestnaných cez Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny, §54 
zákona o službách zamestnanosti 

 

 Poslancov v tomto bode informoval starosta obce o projekte na podporu zamestnanosti 

cez Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny Poprad. Ide o možnosť zamestnať pracovníkov, ktorí 

sú dlhodobo nezamestnaní a na ich mzdu obec bude dostávať príspevok. Výška príspevku 

bude 80 %, zvyšok zaplatí obec. Taktiež obec ešte znáša náklady na poistné, stravné 

a pracovné oblečenie. Obec dostane celkovo dotáciu za 6 mesiacov na troch pracovníkov 

12 106,-- eur. Ide o príspevok len na troch zamestnancov, aj keď obec by potrebovala 
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zamestnať viacerých. Dohoda s Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny bola už podpísaná, 

pracovníci by mali nastúpiť 01.07.2021. 

V rozprave neboli otázky, poslanci následne hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie  

informáciu o prijatí 3 pracovníkov, s nástupom od 01.07.2021, na 6 mesiacov.  

Jedná sa o pracovníkov, ktorí sú v zozname dlhodobo nezamestnaných a spĺňajú podmienky 

programu na podporu zamestnanosti z Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny, v zmysle § 54 

zákona o službách zamestnanosti. Celkové náklady zo strany obce budú na 6 mesiacov vo 

výške do 5000 eur.  

 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 180/2021 bolo schválené. 

BOD č. 12 Interpelácie poslancov 

 

Neboli prednesené. 

BOD č. 13 Rôzne 

  

V tomto bode sa ujal slova starosta obce Stanislav Kubaský. Hovoril poslancom 

o diakonskej vysviacke nášho občana Patrika Boržeckého, ktorá sa konala 19. júna 2021 

v Bratislave. Bola to veľmi krásna slávnosť, na ktorej sa zúčastnili aj občania našej obce, 

nielen z rodiny, ale aj farnosti. Na slávnosti boli aj krojovaní. Preto navrhol, aby autobusovú 

dopravu zaplatila obec. Aspoň takto by sa odbremenili rodičia od všetkých výdavkov, ktoré 

mali spojené s touto významnou slávnosťou nielen pre ich rodinu, ale aj pre našu farnosť 

a obec. Poslanci k tomuto návrhu nemali žiadne pripomienky a tak hlasovali za návrh 

uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

úhradu faktúry za dopravu autobusom, na diakonskú vysviacku v Bratislave, dňa 19.06.2021 

nášho občana Patrika Boržeckého.  

 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 181/2021 bolo schválené. 
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 V ďalšej časti tohto bodu predniesol poslancom starosta obce list, ktorý doručil na 

obecný úrad v deň rokovania OZ predseda OFK Šuňava Milan Zeman. V liste predseda píše, 

že OFK má nedostatok dobrovoľníkov, ktorí by bez nároku na odmenu trénovali deti a dorast. 

Tréneri, ktorí doteraz trénujú nestíhajú, ak by im však bola poskytnutá nejakú finančná 

odmena, boli by ochotní pokračovať. Predseda požaduje riešiť túto situáciu čo najrýchlejšie, 

nakoľko do 30.06.2021 sa musí urobiť registrácia hráčov uvedených družstiev na ďalšiu 

sezónu. Starosta v tejto veci urobil malý prieskum, koľko peňazí vynakladajú okolité obce 

podobné tej našej. V porovnaní s nimi dáva obec Šuňava pomerne veľký balík peňazí. Ročne 

je to 15 000 eur. Na porovnanie – Gánovce 3 000 eur ročne, Vikartovce 4 500,-- eur ročne, 

Kravany 7 000 eur ročne, Spišské Bystré 8 000 eur ročne, Liptovská Teplička 7 500 eur + 

platia osobitne hospodára a iné výdavky. Náklady, ktoré by OFK potrebovalo na trénovanie 

sú nasledovné: pre U11 2x150 eur/mesačne, pre U15 250,-- eur/mesačne, U19 150,-- 

eur/mesačne. Sezóna trvá zhruba 7 mesiacov. K tomu je ešte treba pripočítať odvody (35 %). 

Teda celkovo na mesiac je to 1 215,50 eur. Starosta preto navrhuje, aby OFK prihlásili 

družstvá U11, U15, U19 na novú sezónu a v septembri sa financovanie dorieši. Samozrejme 

za predpokladu, že aj predseda OFK bude hľadať dofinancovanie inde (formou sponzorstva, 

nadácií, cez základnú školu). Poslanci k tomuto nemali pripomienky a súhlasili s návrhom: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

žiadosť predsedu OFK Šuňava Milana Zemana o financovanie mzdových prostriedkov pre 

trénerov družstiev U11, U15 a U19. V žiadosti predseda OFK Šuňava konštatoval, že v klube 

nie je dostatok dobrovoľníkov, ktorí by trénovali hráčov na báze dobrovoľnosti či  v rámci 

voľného času. 

B: súhlasí 

s prihlásením družstiev U11, U15 a U19 do súťaží v nasledujúcej sezóne s tým, že 

problematike financovania trénerov sa obec bude zaoberať a hľadať možnosti, avšak za 

podmienky, že predseda bude taktiež hľadať finančné krytie aj z iných zdrojov.  

C: poveruje 

predsedu OFK Šuňava, Milana Zemana hľadať aj iné zdroje financovania či už formou 

sponzorských darov a taktiež rokovaniami s riaditeľkou miestnej základnej školy, kde by sa 

trénovanie dalo zabezpečiť cez krúžkovú činnosť.  

 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 182/2021 bolo schválené. 
 

 V ďalšom bode starosta obce informoval poslancov o postupnom ukončovaní prác na 

prestavbe hasičskej zbrojnice v nižnej časti obce. Kolaudácia sa bude konať v septembri. 

Dovtedy by mala byť hotová aj fasáda. Preto je potrebné dokúpiť aspoň základné vybavenie 

pre kanceláriu a kuchynku na hornom poschodí. Tu sa do rozhovoru pripojil aj poslanec 

a zároveň predseda DHZ Šuňava Ing. J. Fridman. Hovoril, že približné náklady by mohli byť 

cca. do 2500 eur. Má už podarovanú staršiu chladničku do kuchynky a aj nejaké vybavenie sa 

dá použiť so starého nábytku. Taktiež bude potrebné v septembri pripraviť aj novú položku do 
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Sadzobníka za služby poskytované obcou Šuňava, pretože zasadacia miestnosť s kuchynkou 

budú môcť byť využívané aj inými organizáciami či súkromnými osobami na rôzne stretnutia 

či posedenia. Preto bol aj do tejto časti budovy urobený osobitný vchod. V budove sú iba 

nebytové priestory. Hasičská zbrojnica je majetkom obce. Poslanci k tomuto príspevku nemali 

pripomienky a preto starosta požiadal návrhovú komisiu, aby sformulovala uznesenie 

k tomuto príspevku. Poslanci následne hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o ukončovaní prác na rekonštrukcii hasičskej zbrojnice v nižnej časti obce, kedy 

sa plánuje kolaudácia v septembri 2021. 

B: schvaľuje 

B.1 zakúpenie inventára do hasičskej zbrojnice – základné vybavenie nábytkom 1 kancelárie 

a vybavenie kuchynky na poschodí. 

B.2 finančné prostriedky vo výške cca. 2 500,-- eur. 

 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Marián Cvaniga, M. Čuba,, Ing. J. Fridman, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik, 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomní: 2 Matúš Cvaniga, Ján Gorka 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina  prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 183/2021 bolo schválené. 
 

 Posledným príspevkom v bode Rôzne bol dotaz poslankyne Ing. M. Ilenčíkovej, či sa 

ide urobiť priepust na ulici Pod vodojemom. Na poslednom zasadaní sa dohodli poslanci, že 

pri väčších lejakoch poslankyňa zavolá poslancov, aby prišli na tvar miesta. To sa poslankyne 

zdá ako nešťastné riešenie, pretože nie vždy je možné hneď reagovať keď prší. Starosta 

reagoval, že nemá problém dať tam urobiť priepust, len nech ukáže, kde by bolo 

najvhodnejšie ho umiestniť. Ďalšia vec je, kto bude ten priepust čistiť? Napríklad, pred asi 

rokom obec umiestnila priepust na Športovej ulici, kde čistiť tento priepust sa prisľúbil p. 

Cuník, ktorý býva v tesnej blízkosti priepustu. Avšak, ako bude zabezpečené čistenie tohto 

priepustu na ul. Pod vodojemom ?! Na to poslankyňa nereagovala.  

 

BOD č. 14  Diskusia 

 Príspevky v diskusii neboli. 
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Záver 

 

Starosta obce na záver všetkým prítomným poďakoval, zaželal krásne leto a 14. 

zasadanie Obecného zastupiteľstva v Šuňave ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

 

Zapísala:      Overovatelia zápisnice:   

Ing. Anna Vilimová               Miroslav Čuba 

      Ing. Mária Ilečíková 

 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


